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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:1273 Vargangrepp på landsbygden

Återigen har vargen slagit till och dödat djur på Molstaberg.

Först ett angrepp på ca 50 får som dödades direkt eller fick avlivas, och sedan 
ett nytt angrepp dagen efter på ytterligare ca 10–20 får. Detta trots att man har 
rovdjursavvisande stängsel. 

Molstaberg har sedan starten förlorat ca 150 av sina får på grund av 
vargangrepp, vilket självklart är oerhört jobbigt för alla inblandade.

Sveriges riksdag har tagit beslut på att ställa sig bakom en vargstam på 170–
270 vargar, men i dag är vargstammen betydligt större vilket skapar enorma 
problem för landsbygden. Dessutom är vargstammen begränsad till 
Mellansverige, vilket gör att påfrestningarna där blir ännu större. 

Sveriges riksdag har också ställt sig bakom ett beslut i livsmedelsstrategin som 
säger att vi ska öka livsmedelsproduktionen i Sverige, men en för stor vargstam 
äventyrar även detta mål.

En för stor vargstam förstör både för jägare, djuruppfödare och hundägare och 
minskar möjligheterna att kunna leva och bo på landsbygden.

Vargstammen är för stor i dag, och skadorna är enorma för de drabbade 
djurägarna.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Vad avser ministern att göra för att minska antalet vargar till 170–270 vargar 
och därmed följa riksdagens beslut?  

Från Riksdagsförvaltningen
2018-05-08
Besvaras senast
2018-05-16 kl. 12.00
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………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


